



Datum 04/10-23
Dagordning Styrelsemöte nr. 9

1. Mötet öppnas
12:15
2. Val av mötets ordförande
Förslag: Oskar Enges.
3. Val av justeringsperson
Förslag: Isac Säfström.
4. Val av sekreterare
Förslag: Wilmer Landin.
5. Kallade

Oskar Enges, Tua Pärsdotter, Wilmer Landin, Philip Carlsson, Jonathan Persson, Lukas Katvala, Jesper Lindström, Robin Cedervall, Yana Stupak, Johan Josefsson, Isac Säfström, Emma Larsson, Lucas Lomark, Elin Ronnefalk

6. Adjungering
Ingen
7. Mötet behöriga utlysande
Korrekt utlyst
8. Godkännande av dagordningen
Ja

9. Föregående mötesprotokoll

10. Ev. bordlagda frågor

11. Lägesrapport

Wilmer: -

Jonathan: Strul med AMO-kontrakt

Robin: Bilderna läggs upp på instagram imorgon.

Isac: Företagsanmälan stängde igår 3/10, 22 företag i dagsläget, några fler kan trilla in under veckan. Ungefär som planerat.

Tua: Utskotts-äskning för fest-N. Röstning: Stativ och gimble godkänns.

Lucas. L: -

Emma: Yxbacken och ytterligare en sponsor till VK, Vallaskivgarde och ytterligare ett band.

Elin: Rosa-veckan går bra, bättre än förra året. Allt är klart inför Rosa-pubben, kommer vara kareoke och utlottning och quiz.

Finfina priser utlovas

Lukas: Ovve-ingivning 11/11, förslag att korta ned genom att slå ihop vissa stationer/utskott. Ska även diskuteras vilka som ska vara med. Preliminär tid 13:00 himpan, grillning 12:00

Jesper: Ej närvarande

Snordf: PPG-DIB: Utvärderingen verkar positiv, negativ respons att KTS-studenterna upplever att byggstudenterna är för dåliga för att arbeta med. Mottagningen för nästa års master diskuterades, vilken dag fungerar för uppstart och vilka ska hålla i det? N-phadd eller Styrelse-N? Möjligheter med Hoben? En vimpel för mastern som vi tillsammans med liu har äskat för, kommer ägas av universitetet.

12. Ordförande informerar

ITN-möte ikväll: Lyft mer praktik

13. Studienämndsordförande informerar

14. Näringslivsansvarig informerar

15. Uppföljning att göra från förra mötet

16. Diskussionspunkter

- Hemmissionering: Robin kollar upp när hemmissioneringen kan påbörjas. 8 stycken är målet enligt budget
- Info från Trappan: Trappan bokas 5 veckor i förväg, om alkohol ska serveras på annan dag än tors-lör står vi för kostnaden för arbetande. Önskar fler aktiviteter utan alkohol. Ansvar över utskotten: Ska se till att de inte lägger upp saker/teman som vi inte önskar. Nytt ekonomiskt system, gamla fakturor kommer att skickas ut till utskotten.
- Saft: En gemensam möjlighet med övriga utbildningar undersöks.
- Revärer: Skrotar idén om nya revärer, men ett nytt mastermärke istället. Robin kollar på det.

17. Övriga frågor

- Byggpubb på vattentornet, 2:a november ev. Datum ska kollas upp till nästa möte
- Vid generella synpunkter om skolan, utbildning eller liknande kan det lyftas vid nästa möte så för snordf det vidare. Kolla panten

18. Nästa möte

12:15 tp43

19. Att göra till nästa möte

- Fundera på design till mastermärke.

20. Möte Avslutat

13:01



Ordförande, Oskar Enges



Sekreterare, Wilmer Landin



Justerare, Isac Säfström